



Consumer and
Corporate Affairs Canada

Legal Metrology

Consommation
et Corporations Canada

Métrologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

E-194

MAY
MAI - 8 1984

NOTICE OF APPROVAL

AVIS D'APPROBATION

WESTINGHOUSE TYPE D5S WATT HOUR METER

WATT-HEUREMÈTRE WESTINGHOUSE DE TYPE D5S

Applicant: Westinghouse Canada Inc.
Box 510
Hamilton, Ontario
L8N 3K2

Requérant: Westinghouse Canada Inc.
Box 510
Hamilton, Ontario
L8N 3K2

Manufacturer: Westinghouse Canada Inc.

Fabricant: Westinghouse Canada Inc.

Type of Device: Single phase, three wire, socket type having the following characteristics:

Type d'appareil: Watt-heuremètre monophasé, trifilaire, à prise présentant les caractéristiques suivantes:

<u>CURRENT RANGE</u> <u>Plage d'intensité</u>	<u>VOLTS</u> <u>Volts</u>	<u>Kh</u> <u>Constante Kh</u>	<u>DIALS</u> <u>Cadrans</u>	<u>REGISTER RATIO</u> <u>Rapport d'enregistrement</u>
2-200A	240	7.2	4x10	138 8/9
2-200A	240	7.2	5x1	13 8/9
2-200A	240	7.2	5/4x10*	13 8/9
2-100/200A	240	7.2	4x1/5x1**	13 8/9

*Mult x 10 disc over 1st counter dial
(Ref. Notice of Approval E-119)

*Un disque multiplicateur de 10 recouvre le premier cadran du compteur. (Voir avis d'approbation E-119)

**Blanking tab on 5th counter dial to convert to 4x1 multiplier.

**Un ergot sur le 5^e cadran de compteur permet de le convertir en un multiplicateur de 4.

Description: Outwardly similar to the type D4S meter (Notice of Approval E-82), the type D5S has a voltage coil with a lower watt loss, an improved light load adjustment and components designed for automated assembly.

Description: L'extérieur est similaire au compteur D4S (avis d'approbation E-82), mais le modèle D5S comporte un bobinage-tension présentant une perte moins importante, permet un meilleur réglage à faible charge et est constitué de composants conçus pour un montage automatisé.

.../2

Description: Continued

The type D5S may be supplied with a clock or cyclometer style register, with or without test links and either a glass or polycarbonate cover. The fitting of all approved auxiliary devices pertinent to the type D4S applies also to the type D5S.

Condition of Approval: The apparatus specified herein has been duly approved under the provisions of the Electricity Inspection Act R.S.C 1970, chapter E-4, and the Electricity Meter Regulations C.R.C. 1978, chapter 561 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6565-C3-7

Description: Continue

Le modèle D5S peut être équipé d'une minuterie à aiguille ou à rouleaux, avoir des liaisons d'essai ou non et comporter un couvercle en verre ou en polycarbonate. Les accessoires de tous les appareils auxiliaires approuvés associés au modèle D4S s'appliquent également au modèle D5S.

Conditions d'approbation: L'approbation est accordée en vertu des dispositions de la Loi sur l'inspection de l'électricité S.R.C. 1970, chapitre E-4, et du Règlement sur les compteurs électriques C.R.C.c. 1978, chapitre 561. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

N° de référence: G6565-C3-7



W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

MAY
MAI - 8 1984